
Betreft: Reactie VVD-GroenLinks Bergen NH, nav. oproep Ankie Broekers-Knol namens de

onderhandelaars voor het coalitieakkoord Provincie NH 2023-2027

Bergen, 9 juni 2023

Geachte collegae,

Met grote belangstelling volgen wij de onderhandelingen van ons Provinciebestuur. De verkenners

Ankie Broekers-Knol en Bernt Schneiders hebben een oproep geplaatst om ideeën en suggesties te

delen over de toekomst van Noord-Holland. Met dit schrijven geven wij gehoor aan deze oproep.

In uw oproep wordt nadrukkelijk aangegeven dat als we spreken over de toekomst van

Noord-Holland, het gaat om de inwoners. Als bestuur van de gemeente Bergen onderschrijven wij

deze uitspraak volmondig. De ervaring leert ons dat de grote maatschappelijke vraagstukken van deze

tijd ook alleen in gezamenlijkheid met maatschappelijke partijen kunnen worden opgelost. Daarmee

creëren we draagvlak, delen we kennis, benutten we kansen en versnellen we de besluitvorming. Wij

willen met betrekking hiertoe twee suggesties met u delen die vanuit lokale bestuurlijke ervaringen

voortkomen.

In samenwerking met de provincie heeft de gemeenteraad van Bergen in maart j.l. een dialoogtafel

opgezet die zich buigt over de toekomst van ons Duingebied. Meer dan 20 betrokken partijen delen

hun kennis en kunde. De eerste inzichten van deze samenwerking leren ons dat er sprake is van

wederzijdse kennisverrijking. De provincie verwerft specifieke lokale kennis en andere perspectieven;

de lokale betrokken partijen worden verrijkt met kennis en richtlijnen van waaruit de provincie

handelt. Dit leidt uiteindelijk tot een gedragen beleidsplan voor de toekomst van onze duinen.

Weerstand en draagvlak komen zo meer in balans. Onze eerste suggestie voor het nieuwe akkoord

luidt:

Deze nieuwe manier van samenwerken vast te leggen voor grote maatschappelijke

vraagstukken met aanzienlijke – of door de plaatselijke inwoners aanzienlijk ervaren - impact

op de lokale leefomgeving. Hierbij ontwikkelt de provincie dialoogtafels samen met de

betreffende gemeente(n) en maakt daarvoor middelen vrij. Het doel van deze werkwijze is om

vanuit de perspectieven die gehoord worden, beleid te ontwikkelen dat op breed draagvlak

kan rekenen.

Onze tweede suggestie gaat over betrouwbaar handelen. Samen met het Rijk heeft de Provincie een

Bossenstrategie opgesteld. Hierin wordt specifiek aangegeven dat ontbossing in Natura 2000 gebied

met terugwerkende kracht vanaf 2017 elders gecompenseerd dient te worden. Aangezien bijna de

helft van onze gemeente Natura 2000 gebied is en er 33ha bos gekapt zal worden, heeft deze regeling

grote maatschappelijke impact. De compensatie wordt ervaren als een kleine pleister op de wonde;

tegelijkertijd heerst er veel wantrouwen over de realisatie ervan. Wat bij kan dragen aan het

vertrouwen in de overheid is duidelijkheid over de plek van het nieuw aan te planten compensatie

bos voorafgaand aan de kap. Oftewel, een belofte voor in de toekomst moet voorkomen worden.

Onze tweede suggestie is dan ook:



In het coalitieakkoord op te nemen dat bomenkap in Natura 2000 gebied niet eerder

plaatsvindt dan wanneer er een locatie is vastgesteld waar de gekapte bomen

gecompenseerd worden.

Wij hopen dat u onze inbreng meeneemt aan de coalitieonderhandelingen en dit mogen teruglezen

in het akkoord.

Als laatste rest het ons om onze grote waardering uit te spreken voor het akkoord dat u samen maakt.

Daarmee wordt onze provincie mooier, waar wij allen de vruchten van plukken.

Met een hartelijke groet uit de Gemeente Bergen,

Arend Jan van den Beld (Fractievoorzitter VVD)

Kees van Leijen (Raadslid VVD)

Solita Groen-Bruschke (Fractievoorzitter Groen Links)

Froukje Krijtenburg (Raadslid Groen Links)




